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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

28. februar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 165

Vil ministeren kommentere artiklerne af 22/2-08 fra Dansk handelsblad 

"Fødevareregione sagde nej til servicehund", "Servicehunde rører ikke 

varerne" og "servicehunde er velkomne i daglivarebutikker" og herunder 

oplyse, hvilken indflydelse vil det få på tildelingen af smiley´er til en 

fødevareforretning o.l., når forretningen helt korrekt giver adgang til, at kunder 

kan medbringe en blindførerhund eller en servicehund?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sbeen@ft.dk, snenmo@ft.dk

og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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